
   
 

    ESITYSLISTA  nro 4/2023 

KEURUUN KYLÄPARLAMENTIN KOKOUS 

AIKA 31.8.2023,  klo 18.00 

PAIKKA Männistön nuorisoseurantalo, Etelä-Keuruu, Heikkiläntie 42, Pohjoisjärvi  

  

1. KOKOUKSEN AVAUS 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18.15, ennen kokouksen alkua Tapani Lintula esitteli Nuorisoseuran talon 

historiaa ja nykyisyyttä. 

 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS JA LÄSNÄOLIJOIDEN TOTEAMINEN 

 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi , läsnä kokouksessa: Matti Peräkorpi, Reijo Lähteenmäki, Raija 

Koskela-Drischenko, Liisa Vesterinen, Tuomo Kivinen, Riitta Kosonen, Jukka Raivio, Elina Kallio, Eira Riihimäki, 

Katja Kukkamo, Kirsti Paasu, Paula Pusa, Maria Cajander, Heimo Laitala, Petri Heinonen, Maria Hanho, Jokinen 

Matti,  Erkki Heinänen . 

 

3. KOKOUKSEN ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 

Hyväksyttiin kokoukselle laadittu esityslista. Muihin asioissa otetaan esille KeuLinkin Valot-hanke. 

 

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA 

Pöytäkirja lähetetty kyläparlamentin jäsenille sähköpostilla ja pöytäkirjaan ei ole tullut lisäyksiä, joten edellisen 

kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin. 

 

5. KOTISIVUJEN TILANNEKATSAUS JA UUSIEN SIVUJEN ALUSTAVA ESITTELY  

Esittelijänä Milja Kaartinen AIDIASTA . Hän valmistuu media-alan toteuttajaksi ja tekee kylien kotisivut yhtenä 

näyttönä koulutuksessa. Kotisivujen valmistu ei näin ollen maksa kyläyhdistyksille mitään, paitsi jos haluamme 

antaa stipendin Miljalle sivujen valmistuttua. 

Milja esitteli alustavat sivut osallistujille. Milja on työstänyt sivuja apunaan Liisa Vesterinen ja yhteispalaverissa 

oli  Matti Peräkorpi, Kirsti Paasu ja Liisa Vesterinen. Milja lähettää linkin , josta pääsee katsomaan alustavaa 

kotisivujen runkoa ja mitä tietoja sinne voisi laittaa, toki kylät voivat myöhemmin päivittää sivuilleen lisätietoja, 

mutta jos halutaan, että Milja laittaa jo valmiiksi tekstejä ja kuvia, niin nämä tiedot tulee toimittaa 17.9. 

mennessä osoitteeseen milja.kaartinen@aidia.fi  . Koulutus kotisivujen päivittämiseen pidetään lauantaina 

30.9.2023  Keuruun yhteiskoulun yläkoulun ATK-luokassa, Katja Kukkamo varaa luokan koulun rehtorilta, jos 



   
 

ATK-luokka ei järjesty, niin kysytään  KeuLinkin Jussi-salia. Koulutuksesta tehdään teams –video heti alussa, joka 

voidaan sitten lähettää kaikille jälkeenkin päin katsottavaksi.   

Jokaisen kylän on sovittava, ketkä lähtevät kotisivukoulutukseen ja päivittävät oman kylän sivuja, koulutukseen 

sopii paikasta riippuen max 20 – 30 henkilöä. 

Sivuilla voisi olla yhteydenotto sähköposti,  joka voisi olla esim  keuruunkylat@gmail.com  tai vastaava. Ko 

sähköpostia tulee kuitenkin seurata, joten kysytään KeuLinkiltä,  josko Sari Saarinen ottaisi vastuun sen 

lukemisesta, Kirsti kysyy. 

 

6. KESKI-SUOMEN YHTEISÖJEN TUKI RY:N TARJOAMAA KOULUTUSTA KYLIEN YHDISTYKSIEN YHDISTÄMISEKSI  

Matti Peräkorpi on ollut yhteydessä Keski-Suomen Yhteisöjen tuki ry:hyn ja sieltä oli ehdotettu fyysistä 

koulutusta Keuruulla. Keskusteltiin onko kylillä erilaisia yhdistyksiä joilla olisi halukkuutta yhdistyä 

Todettiin, ettei asiasta ole vielä tiedotettu kunnolla eri kylien yhdistyksille, jotta tiedettäisiin enemmän 

tiedotetaan julkisesti asiasta monikanavaisesti ja haetaan yhteistä palaveria ja yhdistyksien halukkuutta yhdistyä. 

Liisa Vesterinen tekee lehdistötiedotteen ja toimittaa sen paikallislehtiin ja  on yhteydessä Keski-Suomen 

Yhteisöjen tuki ry:hyn, Matti Peräkorpi ilmoittaa Liisalle yhteishenkilön nimen. 

 

7. KEURUUN KAUPUNGIN HALLITUKSEN KANSSA YHTEISPALAVERI 

Jokavuotinen syksyn tapaaminen Keuruun kaupunginhallituksen kanssa on sovittu 4.9. klo 16 valtuustosaliin.  

Aluksi Paula Pusa ja Riitta Kosonen esittelevät Keuruun kylien kehittämisohjelman. Lisäksi otetaan esille 

Tuulivoima asia, ennakkoäänestyspaikkojen mahdollisesta laajentamisesta, jotta niitä olisi sitten tarjolla, koska 

varsinaisia äänestyspaikkoja on kaupunginvaltuusto päättänyt jo enää kaksi, jotka ovat Keuruun ja Haapamäen 

keskustat. 

Myös Keuruun retkeilyalue – hankkeesta halutaan lisätietoa. Keuruun kylien tienvarsikylttitilannetta kysytään 

myös ja Kirsti ottaa yhteyttä Hokkasen Markkuun ja kysyy mikä on hänen tietonsa asiasta, sillä kyltit piti olla jo 

tilattuna Merkkimiehiltä. 

Tähän palaveriin ilmoittautui 16 kyläyhdistyksien edustajaa. 

Kirsti laittaa etukäteistietoa kaupunginjohtaja Noora Pajarille,  mitä asioita tullaan ottamaan esille .  

 

8. MUUT ASIAT  



   
 

- Keuruun Valot  -hankeen ajatusta esitteli  Liisa Vesterinen. 19.9. on palaveri KeuLinkillä, jossa kerrotaan lisää, 

Sari Saarinen laittaa tarkemman kutsun kylille.  

 

9. SEURAAVA KOKOUS  

Seuraava kokous on 8.11. klo 18 , Matti Jokinen kysyy Riihon majataloa kokouspaikaksi. 

 

10. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

Kokous päättyi klo 20.15. 

 

 

 

Kokouksen puolesta 

 

 

Matti Peräkorpi   Kirsti Paasu 

puheenjohtaja   sihteeri 

 


